
    حج نماد اقتدار و اتحاد مسلمین جهان است/ بیانات حکیمانه مقام معظم رهبری
نسخه جدیدی برای دفاع از ملت مظلوم فلسطین است

  

امام جمعه شهرستان دیواندره گفت: حج نماد اقتدار و وحدت و اتحاد مسلمین جهان است که در این مناسک

معنوی مسلمانان حول محور قرآنی و دفاع از ملت مظلوم فلسطین باید حج را برگزار کنند.

ماموستا جمال مرادی در گفتوگوی اختصاصی با خبرنگار حوزه استانها خبرگزاری تقریب در مورد فلسفه

حج ضمن آرزوی قبولی حج حجاج بیت االله الحرام و اینکه حجاج ان شاءاالله سالم به میهن اسلامی عزیزمان

برگردند، اظهار داشت: روایت است که پيامبر(ص) فرمود : «پي در پي حج و عمره کنيد زيرا آن دو

گناهان و فقر را از بين ميبرند همانطور که دم آهنگري ناخالصي و زايدهي آهن و طلا و نقره را

ميزدايد و حج مقبول پاداشي جز بهشت ندارد».

ماموستا مرادی به روایتی دیگر از رسول خدا اشاره کرد و ابراز داشت: پيامبر(ص) فرمود: «مجاهد در

راه خدا وکسي که به حج و عمره برود هيئت و نمايندگان خدا هستند، خدا آنان را (به عبادت) خود فرا

خوانده و آنها اجابت کردهاند و از او خواستهاند، خدا هم به آنان عطا کرده است»."



حج؛ قرآن محوری ، همدلی و اقتدار امت اسلامی و دفاع از فلسطین مظلوم

امام جمعه دیواندره یادآور شد: «حج؛ قرآن محوری، همدلی و اقتدار امت اسلامی و دفاع از فلسطین

مظلوم» به عنوان شعار حج آینده انتخاب و اعلام شد و اين يعني حجی که قرآن محور است و مظهر اتحاد و

نماد اقتدار مسلمین است و چنین زائری نمی تواند نسبت به مظلومیت برادران و خواهران خود بی مبالات

باشد و صدای هل من ناصر ینصرنی را نشنود .

وی در ادامه بیان کرد: مقام معظم رهبری(حفظه االله ) در دیدار کارگزاران حج امسال فرمودند: این

حوادثی که حالا در غزّه پیش میآید و این حادثهی عجیب و عظیم، این آشکار شدن چهرهی خونآشام یک

مجموعهی برخاستهی از تمدّن غربی، اینها چیزهایی است که توجّه به آن، مخصوص امروز و این روزها

نیست؛ این در تاریخ خواهد ماند، آنچه امروز در غزّه و فلسطین دارد اتّفاق میافتد، این حملات

وحشیانه و سگ هار صهیونیست و عناصر خونآشام صهیونیست از یک طرف، آن مظلومیّت و در عین حال

مقاومت مردم مسلمان غزّه از  طرف دیگر، هر کدام یک نشانهی عظیمی است در تاریخ، یک شاخصی است در

تاریخ، که اینها میمانَد، اینها شاخصهای مهمّی است که راه را به آیندهی بشریّت نشان خواهد داد؛

ملاحظه می کنید که همین امروز، بازتاب این حادثه در جوامع غیرمسلمان، یک حادثهی شگفتانگیز و

بیسابقه است، این اتّفاقی که اکنون در دانشگاههای آمریکا و بعضی از کشورهای دیگر میافتد،اصلاً

سابقه که ندارد هیچ، اگر کسی ادّعا می کرد که ممکن است یک روز چنین چیزی پیش بیاید، هیچکس باور

نمی کرد؛ کسی حدس نمی زد که چنین اتّفاقی بیفتد! این نشاندهندهی آن است که اینها شاخص است.

این عالم اهل سنت به بخش دیگر از بیانات رهبر معظم انقلاب اشاره کرد که فرمودند: خوب امروز در

دنیا کیست که با مسلمانها دشمنی می کند، ستیزهگری می کند، آنها را می کشد ــ زنشان را، مردشان

را، فرزندشان را و آنها را از خانه و دیارشان بیرون می کند؟ چه کسی است؟ دشمن صهیونیست روشنتر

از این در قرآن توصیف شود؟ فقط هم دشمن صهیونیست نیست: وَ ظاهَروا عَلىٰ اِخراجِکُم؛ کسانی که

کمک می کنند به او، چه کسی کمک می کند؟ اگر کمک آمریکا نبود، رژیم صهیونیستی قدرت و جرئت داشت که

اینجور وحشیانه با مردم مسلمان با زن و مرد با کودک در آن محیطِ محدود اینجور رفتار بکند؟

نمیشود با این دشمن با روی خوش برخورد کرد؛ نمیشود با آنها با ملایمت رفتار کرد؛ چه آن که مباشر

قتل است، چه آن که معاون قتل و پشتیبان قتل است، چه آن که خانه را ویران می کند، چه آن که از

ویران کنندهی خانه پشتیبانی می کند: وَمَن یَتَوَلَّهُم فَاُولٰئِکَ هُمُ الظّالِمون؛ اگر کسی

با اینها دست دوستی داد، ستمگر است، ظالم است، اَلا لَعنَةُ االلهِ عَلَى الظّالِمین. بنابراین نصّ

قرآن، آیات قرآن اینها است، پس امسال برائت از همیشه بارزتر است و حجّ امسال، حجّ برائت است.



بایستی حجّاج مؤمن چه ایرانی و چه غیر ایرانی؛ از هر جا که هستند بتوانند این منطق قرآنی را به

همهی دنیای اسلام منتقل کنند.

امروز فلسطین به این احتیاج دارد و به پشتیبانی دنیای اسلام احتیاج دارد. بله، جمهوری اسلامی منتظر

این و آن نماند و نمی مانَد،  اگر چنانچه دستهای قویّ ملّتهای مسلمان و دولتهای مسلمان از اطراف

بیایند و همراهی بکنند، تأثیرش خیلی بیشتر میشود؛ دیگر این حالت رقّتبار مردم فلسطین اینجور

ادامه پیدا نمی کند؛ این وظیفه است و طبق بیانات مقام معظم رهبری (شما که آمادهاید، خدا کاری

کند دنیای اسلام آماده بشود؛ انشاءاالله.)

ماموستا مرادی در پایان تأکید کرد: باید این توصیه های اکید مقام معظم رهبری(مدظله العالی ) با

چند زبان ترجمه و به همه حجاج عزیز برسد تا مظهر تبلیغ شاهدین برای غائبین باشد که قطعا این

منشور حکیمانه نسخه جدیدی برای ملت مظلوم فلسطین است و موجد یک موج عظیم دیگری از امواج بيداري

اسلامی و امت اسلام است.
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